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Zápis z jednání EK 
Volební období 2019–2023 ze dne 12. 9. 2022 
 
 
Přítomni: Lucie Šabíková (předseda), Kateřina Holíková (KH), Jana Hradilova (JH), 
Radek Felcman (RF), Marek Poláček (MP), Kateřina Šebková (KŠ) 
 
Hosté: Martin Odstrčil (MO) 
 
 
Program jednání 
1. Organizační činnosti Etické komise  

1.1. Nastavení vnitřních procesů 
1.2. Rozdělení aktivit EK mezi jednotlivé členy 

2. Nastavení systému činnosti EK 
2.1. Činnost EK 
2.2. Diskuse  

3. Podněty k řešení – podezření z porušení Etického kodexu 
4. Úkoly pro jednotlivé členy EK 
 
 

1. Organizační činnosti Etické komise 
1.1. Nastavení vnitřní procesů EK 
•  Definování procesů nutných pro fungování EK 
o provozní procesy stanoveny a nastaveny přítomnými členy EK, zejména frekvence 

jednotlivých jednání, kdy se všichni členové jednomyslně usnesli, že se EK bude scházet 
jednou měsíčně, pokud nebude dojednána schůze v dřívějším termínu,  systém přípravy 
podkladů, řešení vznesených podnětů.  

 
1.2. Rozdělení provozních aktivit EK mezi jednotlivé členy EK 
• Jednotlivé aktivity nutné pro fungování EK rozděleny mezi jednotlivé členy EK  
o Mezi jednotlivé členy EK rozděleny tyto následující aktivity: 

o Pořizování zápisů z jednotlivých jednání – K. Šebková 
o Publikování zápisů a další dokumentů EK – J. Hradilová 
o Agenda odpovědí na jednotlivé podněty – M. Poláček 
o Sběr podnětů, komunikace s ostatními orgány svazu, zajištění odpovědí na 

jednotlivé podněty – L. Šabíková 

 
 

2. Nastavení systému činnosti Etické komise  
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• Etická komise svou činností bude posuzovat relevantnost jednotlivých vznesených podnětů 
a vyhodnocovat, zda došlo k poručení Etického kodexu. V případě, že bude členy EK 
shledáno, že došlo k porušení Etického kodexu, pak bude příslušný podnět včetně podkladů 
předán k řešení Disciplinární komisi.  

• Diskuse 
o Předsedou EK byly členům EK k diskusi předloženy tyto témata: 

o Systém komunikace s EK  
 Písemné podání podnětu pomocí sekretariátu ČSTS, případně možnost 

anonymního podání podnětu  
 Možnost dvoucestné komunikace s EK s tím, že obecné dotazy budou 

směřovány přímo na e-mail EK, kdy na odpovědích se budou stejnou měrou 
podílet všichni členové EK, konkrétní podněty s podezřením na porušení 
Etického kodexu pak budou podávány přes sekretariát ČSTS 

o Nastavení výše poplatku za podnět 
 Výše poplatku za podnět ze stávající výši 200 Kč stanovila VR v nové výši 500 Kč 
 Princip návratnosti poplatku za podání poplatku v případě, že bude EK 

shledán podnět za oprávněný  
Pozn. diskuse k jednotlivým tématům bude pokračovat na následujícím jednání EK  

 
 

3. Podněty/úkoly k řešení   
• Členy EK bylo odsouhlaseno, že aktuální podněty k řešení včetně příslušných důkazních 

podkladů budou všem členům EK k dispozici (zaslány e-mailem) vždy v předstihu, a to 
nejpozději v termínu 7 dní před daným jednáním EK. V případě, že bude podán podnět ve 
výše zmíněné lhůtě před jednáním EK a bude zhodnocen jako bude zhodnocen jako 
neodkladný, bude zařazen do programu nejbližší schůze EK.  

 
 

 
3.1. Obdržené podněty – porušení Etického kodexu 

 
o UEK02 – Světové hry 

 Znění podnětu: 
Dobrý den, 
mé jméno je XY_2 a již nějaký rok se pohybuji se svou dcerou, která tančí 
v tanečním sportu. 
Ráda bych se zeptala, zda si blízká osoba člena výpravy reprezentující 
ČSTS hradila svou účast na světových hrách sama nebo se to stáhlo z 
hromadné kasy, jak se u nás na Moravě říká, a to samé by mě zajímalo u 
dalšího účastníka výpravy, který se přímo neúčastnil Světových her jako 
tanečník. 
Děkuji a přeji pěkný den 
XY_2 

 Důkazní prostředky: komunikace se sekretariátem  
 Odpověď:  

Na základě komunikace se sekretariátem ČSTS byla tento podnět 
prověřen. Vzhledem k obdrženým informacím nebylo shledáno žádné 
porušení Etického kodexu. Zmiňovaní účastníci si svou účast hradili ze 
svého.  

 Vyřešeno 
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o UEK03 – Logo SUT na soutěži ČSTS 
 Znění podnětu: 

Dobrý den, 
Rád bych poslal fotku ze soutěže ČSTS. Chtěl bych, aby etická komise 
posoudila, zdali je opravdu v pořádku, aby na soutěži ČSTS byla 
propagována soutěž SUT. 
Díky 
S pozdravem 
XY_3 

 Důkazní prostředky: fotografie 
 Schválené řešení: 
 Odpověď: 
 Bude dále řešeno na příštím jednání 

 
o UEK04 – Porotování blízkých osob 

 Znění podnětu: 
Prosím o prověření, zda je v pořádku, že taneční pár opakovaně porotuje 
spolu, a to i přes upozornění. Tento taneční pár je v současné době také 
párem v soukromí. 

 Důkazní prostředky: výsledky z dané soutěže, fotografie 
 Schválené řešení: 
 Odpověď: 
 Bude dále řešeno na příštím jednání 

 
 
Pozn.  Znění jednotlivých podaných podnětů bylo s ohledem na ochranu osobních údajů zúčastněných osob pro účely 
zveřejnění upraveno. 
 

 
 

3.2. Úkoly pro jednotlivé členy EK 
 

o Radek Felcman – kontaktovat T. Stana ohledně legislativního výkladu jednotlivých 
pojmů  

o Radek Felcman – zajistit podklady (zápis ze soutěže) k soutěži z 29. 5.  
o Jana Hradilová – informační kanál EK na webu ČSTS, zajistit přístupová práva, 

průběžně zpracovávat novinky z činnosti EK 
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